
 
Interpella�on �ll Lars-Erik Olofsson (Kd) 

 

Under föregående mandatperiod var du mycket tydlig med at arbete två av fem helger var 
en av de vik�gaste pusselbitarna för at få personal at kvarstanna i vården. Under de 
blågrönas ledning 2018-2022 började också arbetet med at införa deta och med 
finansiering av de kostnader som kunde medföras. Bla började akuten med arbete 2 av 5. 

 

Under ert styre har du inte sagt många ord om hur vik�gt och prioriterat det är med 2 av 5 
helger, så mina frågor blir. 

 

1.Är det vik�gt för Kristdemokraterna at 2 av 5 helger införs inom alla Region Jämtland/ 
Härjedalens (dygnet runt) verksamheter som idag jobbar varannan helg? 

 

2. Vilka avdelningar/ verksamheter jobbar 2 av 5 helger nu som jobbade varannan helg 
�digare? 

 

3. Hur finansieras deta under eran ledning, i de fall det medför merkostnader at införa? 

 

Magnus Rönner�äll 
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